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Wat heeft de gemeenteraad besloten op 16 november? 
  
De gemeenteraad van Oldebroek heeft in zijn vergadering van 16 november 2017 verschillende besluiten 
genomen.  
  
Na bespreking 
 

 Verplaatsing korfbalvereniging Rood Wit. 
Korfbalvereniging Rood Wit in Wezep wil graag verplaatsen van de huidige locatie de Brink in Wezep naar 
de Erica Terpstrahal in Wezep, om zowel buiten als binnen te kunnen sporten. De gemeenteraad heeft 
unaniem besloten om € 600.000,- beschikbaar te stellen voor deze verplaatsing en € 247.000,- voor 
aanpassing en uitbreiding van de Erica Terpstrahal. 
 

 Grondprijs senioren woningbouwproject "Wezeper Veste" Stationsweg 95, Wezep. 
Voor de locatie van voormalig jongerencentrum Slash aan de Stationsweg 95 in Wezep is een plan in 
ontwikkeling om ongeveer 10 woningen voor senioren te bouwen in een omsloten woonomgeving met 
binnenterrein. In vervolg op de besluitvorming van 6 juli 2017 heeft de gemeenteraad nu een besluit over 
de grondprijs genomen onder wijziging van het voorstel van het college van b&w. Kern van de wijziging is 
dat de overige benodigde gronden, naast verkoop van de Slash-locatie tegen taxatiewaarde, overeen-
komstig het grondprijsbeleid voor € 65,- per m2 worden verkocht. De wijziging (amendement) is aan-
genomen met 11 stemmen voor (ChristenUnie, SGP, ABO, VVD) en 5 stemmen tegen (CDA, PvdA, Lijst 7); 
er was 1 stemonthouding wegens een mogelijk belang. Het aldus gewijzigde voorstel is aangenomen met 
10 stemmen voor (ChristenUnie, SGP, ABO) en 6 stemmen tegen (CDA, PvdA, VVD, Lijst 7). 
 

 Principebesluit ruimtelijke en financiële medewerking plan Hart van Oosterwolde. 
Een initiatiefgroep vanuit Stichting Dorpsbelang Oosterwolde, Dorpshuis de Heerdt, voetbalvereniging 
VSCO’61 en Stichting Sportvoorziening Oosterwolde heeft het plan ‘Hart van Oosterwolde’ opgesteld. Het 
plan, nu nog op hoofdlijnen, voorziet in de ontwikkeling van een nieuw en multifunctioneel centrumgebied 
op en bij het sportpark de Heughte en herontwikkeling van locatie de Heerdt met woningbouw. De 
initiatiefnemers hebben aangegeven het plan verder uit te willen werken wanneer de gemeente de 
bereidheid uitspreekt om hier ruimtelijk en financieel aan mee te werken.  
De gemeenteraad heeft met 15 stemmen voor (ChristenUnie, ABO, CDA, PvdA, VVD, Lijst 7) en 3 stemmen 
tegen (SGP) besloten om onder voorwaarden, zoals die staan genoemd in het raadsbesluit, in principe 
ruimtelijke en financiële medewerking te verlenen. Daarbij is via een amendement in het kader van 
duurzaamheid de voorwaarde toegevoegd, dat alle nieuwbouw minimaal volgens de BENG-norm moet 
worden gebouwd. Voor dit amendement stemden ChristenUnie, ABO, PvdA, VVD; 11 stemmen. Tegen dit 
amendement waren SGP, CDA, Lijst 7; 7 stemmen. 
 
Meer weten? 
Wilt u meer weten over wat de besluiten precies inhouden, of de vergadering terug luisteren? Kijk dan op 
www.oldebroek.nl/gemeenteraad bij de raadsvergadering van 16 november 2017. U kunt ook contact 
opnemen met griffier Hans Tabak via tel. (0525) 638200. 
 


